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Interpelacja nr 2 

 

 W imieniu mieszkańców osiedla Osada Fabryczna zwracam się do władz miasta o 

interwencję w sprawie naprawy lub zmiany nawierzchni drogi wyjazdowej z powyższego 

osiedla na drogę równoległą do ul. Mleczarskiej. Przedmiotowy odcinek długości około 100-

120 m, został wykonany przez PKP podczas budowy pętli miejskiej, nie posiada 

odwodnienia, jest pokryty trudną do określenia nawierzchnią. Obecnie duże nierówności, 

wyrobiska sprawiają, że jazda po tej nawierzchni staje się zagrożeniem dla zawieszenia 

samochodu, a po opadach deszczu długotrwale pozostają kałuże i błoto. PKP nie traktuje 

poważnie Spółdzielni Mieszkaniowej „Łydynia”, o czym świadczy brak do tej pory badania 

poziomu natężenia hałasu i jakości spalin na wiadukcie w ul. Mleczarskiej, o które zabiegają 

mieszkańcy i Spółdzielnia od ponad dwóch lat.  

 Stąd moja prośba o zwrócenie uwagi wykonawcy drogi przez władze miasta i 

ewentualne rozważenie wsparcia mieszkańców w rozwiązaniu problemu. 
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